
JEGYZŐKÖNYV 

A Magyar Kerékpárosklub 2008. szeptember 24-én 17.30-18.30-ig megtartott elnökségi üléséről 

Jelenlévők: 

� László János (továbbiakban LJ), elnök 

� Szilasi László (továbbiakban SZL), elnökségi tag 

�Németh Ders (továbbiakban ND), meghívott vendég (III. napirendi pont) 

� Bojtor Aliz jegyzőkönyvvezető 

■ Az ülésen érintett témák: 

1. A napirend elfogadása 

I. Új miskolci területi szervezet jóváhagyása 

II. Könyvelési helyzet, új könyvelő munkája, tapasztalatok 

III. BaM beszámoló 

IV. Bank váltás 

V. CIB Bank, mint támogató 

VI. Egyéb 

Napirendi pontokat a jelenlevők egyhangúan elfogadták. 

Szavazás Igen Nem Tartózkodott 

Napirendi pontok elfogadása 2 0 0 

 

2. Miskolci területi 

Elnökség egyhangúan jóváhagyta. 

Szavazás Igen Nem Tartózkodott 

Miskolci területi szervezet megalakulásának 

jóváhagyása 

2 0 0 

 

 

3. Új könyvelő munkája 

Szerződés megkötve, 2008 újrakönyvelve, pénztárhiány rendezve. 



4. BaM beszámoló 

LJ: meghaladtuk a tavalyi regisztrációt, folyik a kampány. 

SZL javaslat: regisztrálóknak felhívni a figyelmét MK tagságra. 

LJ javaslat: okt. 1. szerda, megbeszélés ezzel kapcsolatban. 

5. CIB 

 LJ: olcsóbb, gyakorlatilag minden szolgáltatása kedvezőbb. Van folyószámlahitel-konstrukciója 

társadalmi szervezet számára is (OTP nem ad társadalmi szervezetnek folyószámlahitelt). 

Átutalás bonyolultabb, de biztonságosabb (2 fő). Fél éves átmenet, ami alatt él mindkét számla. 

Úgy néz ki, a bank az MK támogatója lesz. 

  

Szavazás Igen Nem Tartózkodott 

CIB Bankra váltás 2 0 0 

 

6. CIB, mint támogató 

Alapítvány, és nem, mint bank, gyakorlatilag nem reklámozzuk őket. Ajánlatukat elnökségnek 

bemutatni. 

6. Egyéb 

a.) MK újság előzetes megbeszélés 

- forma, tartalom, terjesztési kör, feladatmegosztás, stb. megbeszélése: MK-tól független kiadás, a 

tartalom közös készítése. Jöjjön létre a kiadó és az MK részvétével közös szerkesztő bizottság.  

- tartalmi terv elkészítése. 

b.) Velocity konferencia 

2011-es Velocity konferenciát főváros megpályázza. MK kezdeményezte, végigvitte fővároson, 

kabinet döntés született, hogy a város pályázik. LJ Brüsszelben kint volt, lobbizott. 

 

 

 

Budapest, 2008.09.24. 


